
8. schůze SR – leden 

Datum: 5.1.2022 

Místo: https://codimd.pirati.cz/spravni_rada8 

Rozcestník dokumentů: https://codimd.pirati.cz/D0HcLuHSRqKxBgQdyHtl6Q# 

Přítomní: Markéta Gregorová, Ivor Kollár, Jiří Kadeřávek, Marek Havrda, Viktor Tichák, Marek 

Nečada, Janka Michailidu 

Hosté: Šárka Václavíková, Adam Rut 

Omluveni: - 

 

Předsedající: Markéta Gregorová 

Zapisovatel: Ivor Kollár 

Ověřovatel: 

Navržený program: 

1. EU projekt za genderovou rovnost 

2. Úkoly z minula/Nové úkoly 

3. Okénko statutára 

4. Ředitel 

5. Ostatní 

__________________________________Zápis__________________________________  

1. Schváleni programu schůze (konsenzualne) 

2. Citizens, Equality, Rights and Values Programme 

(CERV) 

Hoste Adam Rut + Šárka Václavíkova prezentuji projekt Citizens, Equality, Rights and Values 

Programme (CERV). 

Otázkou je, zda do toho chceme jít jako institut. (Politická strana se zúčastnit nemůže) 

Do 16.3. musí být přihláška, pokud se chceme zúčastnit. 

https://codimd.pirati.cz/RSdotace# 

Řeší se, nakolik je to vhodné v kombinaci s tím, že zatím nemáme řádného ředitele, a na 

dočasného ředitele asi hodit nechceme (?). 

Dále se řeší, jak by vypadala samotná případná spolupráce, pravděpodobně by se řešil i další 

partner k projektu (jiná spolupracující organizace z oblasti). 

Zatím není jasné, jakou přesně by takový projekt mel formu. Diskuse o tom jak by vypadala 

dlouhodobá spolupráce, zda nový ředitel přijme projekt “za svůj”, atd… 

JK navrhuje sepsat dotaz, a nejdříve zjistit, zda je možné, aby se institut vůbec mohl zúčastnit. 
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MH by také uvítal vice podkladů, včetně případného rozpočtu, aby bylo na základě čeho se 

rozhodnout. 

AR souhlasí, podstatné je zaslat jménem institutu teď dotaz, a následně se uvidí, co dále. 

JM souhlasí, že je k diskuzi, nakolik ovlivnit směřování institutu před samotným výběrem 

ředitele. 

Závěr k bodu: Pošleme dotaz na možnosti účasti pod jménem institutu, mezi tím bude 

pokračovat výběr ředitele, na další schůzi nebo po získání dalších podkladů se rozhodneme, co 

dále. 

3. Úkoly z minula 

• Vyřešit zápis Jakuba jako dočasného ředitele (Jakub, Markéta) - ředitel zapsán 

28.12.2021, účet bude hotov snad do konce týdne, nebo v nejbližších dnech. 

• Spočítat potřebnou půjčku od strany a vyjednat s RP/RV (Markéta) - začala jsem počítat, 

ale nemám data na mzdu od ředitele + se převoluje RP, takže až po převolení 

• Zajistit účty v souladu se zákonem (Jakub) - ještě nestihl, snad v příštích dnech. 

• Návrh peněženky pro Ivorův bitcoin (Ivor) - WIP, čekáme, zda JM zůstane v radě nebo 

ne. Úkol do příště, nainstalovat a spustit si “electrum” peněženku (electrum.org). 

• Brainstorm propagačních kanálů na inzerát, rozpočet propagace? -> Nápady sem 

• JAK upravit inzerát obsahově? (Marek) -> Nápady sem (prosel e-mail členstvu, zaplatili 

jsme inzerát na jobs.cz. JM navrhuje zkusit ještě linkedin) 

Nové úkoly: 

• IK, MG, JM, VT, MH, MN, JK: nainstalovat si peněženku na Bitcoin 

(https://electrum.org/) 

• MG: Zkusit inzerát propagovat i na linkedin (pres PO pirátů) 

4. Okénko statutára 

Jakub Wolf se omlouvá, že dnes nestíhá, IK za nej reportoval pokrok. 

5. Ředitel 

Zatím máme další 2 zájemce o ředitele. Počkáme do deadlinu (23.1.2022). 

6. Ostatní 

• JM avizuje, že v případě zvolení do RP rezignuje ze správní rady institutu. Náhradník dle 

pořadí je David František Wagner. 

MH avizuje, že by se ho to potenciálně také mohlo týkat, ale zatím nic není jisté. 
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